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VVAANN DDEE VVOOOORRZZIITTTTEERR

Afgelopen seizoen is er met name aandacht besteed aan
de jeugd.Dit heeft geresulteerd in een groei van de mini’s
tot ca. 90 leden. 
Op dit moment hebben wij daarmee het maximum bereikt
gezien de beschikbare zaalruimte en de beschikbare trainers.
Om het aantal jeugdleden voldoende training en begeleiding te geven is er
in het komend seizoen geinvesteerd in training en zaalruimte.
Het zal duidelijk zijn dat hiervoor met name een groot beroep op vrijwilligers
gedaan moet worden wat in de afgelopen maanden voor een behoorlijke
stress heeft gezorgd bij de verantwoordelijke personen.
Tot ons genoegen melden zich er steeds meer ouders aan om het geheel in
goede banen te leiden.
Willen wij in de toekomst het nu gehaalde niveau behouden, dan schijnt
het onvermijdelijk dat wij steeds meer een beroep moeten gaan doen op
gediplomeerde trainers die hiervoor een vergoeding vragen voor de gein-
vesteerde tijd.

Ons beleid zal er in komende seizoen op gericht zijn om de kosten nog beter
te bewaken. Met name de zaalhuur zal nauw keurig in de gaten gehouden
worden, om te voorkomen dat wij ons budget overschrijden.
Hiervoor zullen wij met name de hulp in moeten roepen van trainers en
aanvoerders om ingeschaalde, maar niet gebruikte ruimte zo spoedig
mogelijk te melden, zodat wij zo mogelijk kunnen voorkomen dat er velden
leegstaan, deze op een andere manier kunnen invullen, of de huur tijdig
kunnen afzeggen.
Het extra inhuren van zaalruimte zal tot een minimum beperkt worden, en
er zal altijd gekeken worden of dit budgetair mogelijk is.

Het aantal vrijwilligers dat gebruikt maakt van de mogelijkheid hun vrij-
willigersbijdrage d.m.v. vrijwilligersdiensten terug te krijgen ligt op dit
moment op ca 60%. Het zou mooi zijn als wij dit konden brengen op 80%.
Gelukkig is er groot deel van de vrijwilligers die gewoon doorgaan wanneer
zij het maximaal te halen puntentotaal hebben bereikt en vrijwilligers die
werk doen zonder dat daar punten tegenoverstaan. Deze mensen vormen
de kurk waarop onze vereniging drijft.
Hiervoor onze dank!!!
Tot slot hoop ik dat iedereen in het
komend seizoen met ons mee zal den-
ken, en er aan zal meewerken dat dit
weer een fantastisch seizoen wordt.
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IINNTTEERRVVIIEEWW

-- NNaaaamm : Dorien Feijen
-- LLeeeeffttiijjdd : 18 jaar
-- LLeennggttee : 1.79 m
-- RReellaattiiee ttoott SSSSSS : speelster dames 2
-- OOpplleeiiddiinngg//bbeerrooeepp : student journalistiek
-- KKlleeddiinngg iinn hheett wweeeekkeenndd : niet anders dan doordeweeks
-- PPoossiittiieevvee eeiiggeennsscchhaapp : makkelijk praten
-- NNeeggaattiieevvee eeiiggeennsscchhaapp : te makkelijk praten
-- HHoobbbbyy’’ss ((nnaaaasstt vvoolllleeyybbaall)) : (el.) gitaar spelen, tekenen, lezen
-- FFaavvoorriieettee eetteenn : meatloaf
-- KKrraanntt : Nederlands Dagblad!!
-- BBeessttee bbooeekk : dat zijn er meerdere
-- GGooeeddee ffiillmm : Braveheart
-- WWeellkkee CC..DD.. hheebb jjee llaaaattsstt ggeekkoocchhtt: U2
-- IIddeeaallee vvaakkaannttiiee: zonnen/feesten/sporten
-- MMeett wwiiee zzoouu jjee eeeenn aavvoonnddjjee uuiitt wwiilllleenn ggaaaann: mijn trainer
-- WWiiee iiss jjee ffaavvoorriieettee ssppoorrttmmaann//vvrroouuww//tteeaamm: New Jersey Devils (ijshockey)

-- OOmmsscchhrriijjff jjeezzeellff iinn 11 wwoooorrdd:  afwisselend
-- WWeellkkee ggooeeddee ddaaaadd hheebb jjee llaaaattsstt vveerrrriicchhtt??: 

bloedbank gebeld om donor te worden
-- HHeekkeell aaaann: politiek gezeur
-- WWaaaarr lleett jjee oopp bbiijj eeeenn eeeerrssttee oonnttmmooeettiinngg: intelligentie
-- WWaatt vviinndd jjee sseexxyy??: wenkbrauwpiercings
-- NNaaaarr wweellkk tt..vv..--pprrooggrraammmmaa kkiijjkk jjee ggrraaaagg: achtuurjournaal
-- WWeellkk ddiieerr zzoouu jjee wwiilllleenn zziijjnn??: meeuw
-- DDrroooomm//wweennss: terug naar Manhattan
-- MMooooiissttee//lleeuukkssttee eerrvvaarriinngg: werken in Amerika
-- WWaaaarr hheecchhtt jjee wwaaaarrddee aaaann?? : vrienden
-- WWaatt vviinndd jjee bbiijj SSSSSS ggooeedd ggeerreeggeelldd eenn wwaatt zzoouu vvoollggeennss jjoouu 

vveerrbbeetteerrdd kkuunnnneenn wwoorrddeenn?? :  daarvoor zit ik nog te kort bij SSS
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DDEE GGEESSTTOORRTTEE......
Natuurlijk was het een aantal mensen al opgevallen voordat ik uberhaupt
een SSSwammer gezien had. Heb je de ssswammer al gelezen? Ik had er
weer zin aan een avondje lekker volleyballen, maar heel even stort je wel
in als je je naam zien staan als de volgende gestorte. Volgens Willem
ben ik er de hele avond niet met mijn hoofd meer bij geweest! Maar goed!

Als eerste wil ik Pieter Vink hartelijk bedanken! Ik ken de beste man/
jongen niet (en dat kunnen we nu maar beter zo houden), maar dankzij
Pieter heeft de redactie mijn naam van de ledenlijst gehaald. Ik heb hee-
eeeel even overwogen om dezelfde tactiek als Pieter toe te passen,
maar vond dat toch een beetje kinderachtig! Zo erg zal het toch ook
niet wezen om een stukje in de ssswammer te schrijven? Ik kan ten-
slotte wel een heel boek over ons team schrijven! Ik zit, al zeg ik het
zelf, namelijk in het allerleukste en gezelligste team van SSS! Namelijk
bij Dames Tri! Toch denk ik dat ik deze keer kort zal houden!

Ik ben dus Annie Duits, 36 jaar, getrouwd en 2 kinderen.  Laura is 7 jaar
en Wilco is 5 jaar! Ik werk partime bij het Ministerie van Defensie op de
Mulderkazene in Stroe. Ik ben daar Mdw. Bedrijfsbureau. 

Ik ben in 1997 bij de dames Trim, samen met Ingrid, begonnen en ben
daar nooit weer weggegaan. We hebben al diverse trainers en trainsters
gehad in de afgelopen jaren. Ook zijn er al heel wat dames gekomen en
ook weer gegaan. De “talenten” gaan na een jaar weer hogerop, er zijn
dames bij die het niet fanatiek genoeg vinden, sommigen hebben geen
zin meer en het afgelopen seizoen zijn er ook verdwenen omdat ze de
trainingstijd te laat vonden. Dat is weer het nadeel van zo’n recrean-
tenteam, het verloop is best heel groot! De echte harde kern (waar ook
“talenten” tussen zit) weet echter niet van ophouden en wordt het dus
elk jaar weer gezelliger en gaan we toch nog weer leuker spelen.

Zonder al onze andere trainers/ters tekort te doen, hebben we het seizoen
2002/2003 een super seizoen gehad. Misschien wel dankzij de geweldige
trainer Jeroen v/d Berg! (slijm, slijm) Hij heeft ons heel serieus genomen
en geprobeerd ons nog wat techniek bij te brengen! Vooral in dat seizoen
hebben we erg veel geleerd en zijn we een nog hechter team geworden.
Helaas is er het afgelopen seizoen, door omstandigheden, wat misgegaan
en hebben we niet Jeroen als trainer gehouden. We hebben hem gemist!

4

     



Gelukkig hebben ze toen Rijk bereid gevonden om het een jaartje van
Jeroen over te nemen. 

Toch hebben die trainingen van 2002/2003 wel zijn vruchten afgeworpen.
We zijn in januari namelijk gepromoveerd in de regionale competitie waar
we elk jaar aan mee doen! Dat was wel even slikken want dat niveau
was wel wat anders als dat we gewend waren. We gaan gemiddeld een
keer per maand naar Amersfoort, waar de competitie wordt gespeeld.
We spelen daar dan 3 of 4 wedstrijden op een avond! Ook deze avon-
den zijn heel sportief en gezellig! Regelmatig komt er van alles op tafel!
Alie tracteert wel eens op haantje pik, Marja kan heerlijke cake bakken
en de rest koopt gewoon wat lekkers in de winkel! Chips, marsen, koek
of overheerlijke sultana’s! We sluiten zo’n avond altijd af met een heer-
lijke teamschotel bitterganituur! Mij scheelt dat niet zo, maar de anderen
vinden dat altijd zo verschrikkelijk lekker! 

We hebben het afgelopen seizoen diverse keren met de heren trim samen
getraind. Meestal kwam dat neer op een gemengd partijtje. Ook dat is
heel gezellig! Samen met de heren gaat het er namelijk heel erg fana-
tiek aan toe. Komend seizoen trainen ze na ons, dus we zullen ze best
wel eens missen! Maar het afgelopen seizoen hebben we in ieder geval
een hoop lol gehad!

Als afsluiting gaan we aan het eind van het seizoen gezellig met z’n
allen uit eten. De trainer mag dan mee op onze kosten. Dit jaar heeft Iet
een locatie beschikbaar gesteld waar we ongestoord konden barbequen.
Echt in een hutje op de hei! Rijk mocht mee voor de trainingen van het
afgelopen seizoen en Jeroen omdat hij de eerste trainingen toch ons
getraind heeft (terwijl hij eigenlijk zelf moest trainen) en natuurlijk om
hem alvast voor het nieuwe seizoen te paaien. Het weer was super, eten
en drinken in overvloed, muziek en een kampvuurtje erbij! Het was
maar goed dat de buren een eind verderop zaten. Het was beregezellig! 

Mijn dochter Laura zit nu ruim een jaar bij de mini’s en nu ik dan toch
aan het woord ben, dat is ook geweldig! Het is ontzettend leuk hoe ze
de kinderen spelenderwijs de techniek van het volleyballen proberen te
leren! Eerst alleen met gooien en vangen en dan elke keer weer wat
meer erbij totdat het echt volleybal is. Steeds weer een niveau hoger!
Regelmatig organiseren ze wat leuks voor de mini’s. Echt super! Laura
vindt het geweldig! Mijn complimenten voor al die mensen die dit tot
zo’n succes maken, want daar komt echt een hele hoop bij kijken. 
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De eigen kantine is ook een groot succes! Gezellig met de andere
SSS’ers nog wat drinken. Op die manier voel je je toch meer betrokken
bij de vereniging, vooral omdat je als “trimmer” de andere teams anders
nooit tegenkomt. Helaas trainen we dit jaar in de Veluwehal, maar we
hebben wel weer een fatsoenlijke tijd en Jeroen weer als trainer. Je kunt
helaas niet alles hebben, ook al zouden we dat wel graag willen!  

Verder heb ik eigenlijk niets meer te melden. Ik ga dit verzenden, heb ik
ook weer gehad!

Nu heb ik de eer om het volgende slachtoffer bekend te maken. Een
hele moeilijke beslissing maar de keus is gevallen op diegene die het
hardste lachtte! Ik had haar gewaarschuwd:

De nieuwe gestorte is:

MMAARRJJAA VVEERRBBEEEEKK
(sorry)
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AANNDDEERREE RROOLL JJAANN KKRROOUUWWEELL

Sinds jaar en dag is sportmasseur/verzorger Jan Krouwel actief bij
SSS. Als lid van het begeleidingsteam van heren 1 behandelde hij niet
alleen spelers van dit team, maar ook veel andere SSS-ers. Niemand
in de vereniging deed tevergeefs een beroep op Jan. 

Om overbelasting van deze gewaardeerde kracht te voorkomen zijn
er voor dit seizoen echter andere afspraken gemaakt. Jan Krouwel is
nog steeds de vaste verzorger van heren 1 en 2 (22 spelers) maar zal
niet meer gratis andere leden van onze club behandelen. 

Het staat alle SSS-ers nog wel vrij Jan te vragen of er ruimte is in zijn
agenda, maar bij een behandeling zal er een (overigens geringe) ver-
goeding moeten worden betaald.  

           



CCOOLLUUMMNN WWAATTEERRMMAANN:: DDEE OOPPEENNIINNGG

Het is gelukkig weer zover. Het seizoen is weer geopend. Voor mijn
gevoel duurde het deze keer erg lang en omdat mijn baas ervoor zorgde,
dat ik de eerste weken moest komen werken op mijn trainingsavond,
duurde het extra lang.
Maar goed…………. we zijn er weer.
Vol goede voornemens natuurlijk, waarbij het (uiteraard) kampioen
worden er zo maar één van is. Want dat we volgend jaar allemaal prom-
overen, spreekt vanzelf, nietwaar.

Hoe was jullie reces?
Genoten en ook nog gezond gebleven? Prima.
Niet (te) veel aangekomen? Lastig, hè?

Ook zo genoten van de Olympische Spelen?
Ik wel.
Wat me opviel, was het scheutige gebruik door de commentatoren bij
diverse evenementen van termen, die (on)dubbelzinnig ook voor ander
uitleg vatbaar zijn. Kennelijk zijn we er toch met zijn allen gewend aan
geraakt.

Voorbeelden?
- Een baanwielrenster met een prachtige opening?!?!?
- Een hockeyster met een geweldige sleep-poes?!?!?
- Een wielrenner, die door een voor hem rijdende renner in de vuile 

wind wordt gezet?!?!? (nog wel uit te leggen na een stevige chili con
carne, maar toch..)

- Damesroeiers, die een taftje tekort komen?!?!?
- Gewichtheffers, die in één keer 180 kilo drukken?!?!? 

(Daar doe ik minstens 180 dagen over)
- Of 140 kilo trekken?!?!? (……..)
- Een voetballer, die hem er fantastisch ingleed?!?!?
- Of (heel pijnlijk): Een schot tegen de paal of tegen de onderkant lat 

(auw, auw, auw…. )
- De wielrenner, die het gat liet vallen en (nog erger) de andere, die dat

gat dichtreed?!?!? (“Wat rij jij daar dicht, jongen?” “Het gat, meneer”
“O, dan is het goed”)

- Of: Opgezadeld worden met strafballen. Ik kies dan toch voor de 
ouderwetse tennisarm, als u het me vraagt.
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En zo kan ik nog wel effe doorgaan, maar het is jullie duidelijk, hoop ik.
Anders moet je me nog maar eens aanschieten, dan leg ik het nog wel
een keer apart uit.

Een nieuw seizoen betekent dus ook een hoop nieuw gezwam.
Ik hoop dan maar, dat jullie het een beetje leuk (blijven) vinden.

Weest gegroet,
Ave, u allen.

Waterman.
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VVRRIIJJWWIILLLLIIGGEERRSS VVAANN DDEE MMAAAANNDD SSEEPPTTEEMMBBEERR::
MMEELLIIEE EENN JJAAAAPP VVAANN ‘‘TT LLAANNDD SSRR..

Dit SSS-echtpaar zet zich in voor de eerste herenteams, 
maar ook voor de sponsorwerving, bardiensten, zaaldienst ect.

      



VVAANN MMOOLLEENNSSTTEEEENN TTOOTT KKUURRKK......
EEEENN SSPPRROOOOKKJJEE UUIITT BBAARRNNEEVVEELLDD

Tja, verzin waar eens een originele naam voor een artikel... immers, het
betreft (nog) geen officieel Nederlands spreekwoord/gezegde. Afzonderlijk
komt zowel molensteen als kurk wel voor, de assosiaties komen bijna als
vanzelf naar boven borrelen. Onderling zijn ze zeker niet te verwisselen;
een molensteen drijft niet echt een met een kurk is het slecht koren malen.
Toch ga ik mijn best doen jullie uit te doeken te doen wat ik hiermee bedoel.

Het zal een ongetwijfeld oergezellige en constructieve bestuursvergadering
zijn geweest op een woensdagavond ergens in de winter van het vorige
millennium. (voor diegene die de samenstelling van dat bestuur niet meer
weten even opfrissen: Loes, Carolien, Guus, Andries, Erwout, Willem en
Freek. Dit geeft een beter beeld van de situatie) 
In de vergadering werd de bouw van de nieuwe sporthal aan de wethouder
Rebellaan besproken. SSS was door de Gemeente Barneveld uitgenodigd
om mee te denken over de opzet van de hal. Dit opende direct de deur tot
de verwezenlijking van onze lang gekoesterde droom. Een “eigen”  sporthal
en niet onbelangrijk; misschien wel de mogelijkheid tot de realisering van
een kantine!!  We konden het nauwelijks geloven en een enorm enthousiasme
maakte zich van de bestuurlijke meester. Op een roze wolk zweefde we naar
de volgende vergadering, het leek niet stuk te kunnen.
Middels verschillende bijeenkomsten met de Gemeente werd de opzet
duidelijk. Het JFC wordt de hoofdgebruiker van de hal. In de avonduren
was deze bestemd voor badminton en volleybal. We wilden natuurlijk wel
elke avond maar zo werkt het nu eenmaal niet. In een Programma van
Wensen kon SSS haar ideeën en wensen over de sporthal kenbaar maken.
Het resultaat kennen we. Het is een fijne moderne hal met veel mogelijk-
heden die zeer goed in de buurt komt met onze wensen. Goed, in de hoog-
te had hij misschien een paar metertjes ruimer gekund en we hadden liever
6 velden gehad i.p.v. 4 maar dit bleek budgettair niet mogelijk. Enfin, de hal
spreekt voor zich, terug naar de kantine.

Ons enthousiasme werd enigszins getemperd toen uit de plannen van de
gemeente bleek dat er 1 kantine gepland was voor het hele complex. Onze
hockeyburen behielden natuurlijk hun clubhuis maar verder was er ruimte
voor 1 kantine. Deze ruimte moest gedeeld worden door de binnen- en bui-
ten sport. De namen hierbij: BCB, SSS en ODIK. We zagen veel praktische
problemen ontstaan bij deze combinatie. Ook ODIK was niet geheel in haar
nopjes met deze situatie, ODIK had immers al een kantine op de Barnseweg
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en hadden terecht geen trek concessies te doen in deze situatie.
Door alle partijen werd bij de Gemeente aangegeven dat een scheiding tus-
sen binnen-en buitensport als zeer wenselijk werd ervaren. Vele jaren later
pas heeft het college goedkeur gegeven voor de realisering van 2 kantines.
Over opluchting gesproken…. Het werd nu toch wel definitever, we gingen
het avontuur aan. De samenwerking met Gert van Rheenen (Veluwehal)
kwam tot stand. Hij zou de pachter van het geheel worden, wij de gebruiker.
Prachtige opzet, daar lag geen kaper op de kust. Voorzichtig werden calcu-
laties gemaakt wat het gaat kosten als je 220 vierkante meters beton moet
omtoveren tot sportkantine
Dit bleek een investering waarbij al snel de 6 cijfers te voorschijn kwamen.
Dit was weliswaar nog het tijdperk van de vertrouwde gulden maar toch,
hoe krijgt een vereniging die niet ruim in de centjes zit een enorm bedrag
op tafel om onze droom te realiseren. Gert van Rheenen was wel bereid een
investering te doen maar deze kon nooit de totale investering dekken. Al
snel was het enthousiasme omgeslagen in een absurde vorm van realisme
en teleurstelling. Willem sprak de wijze woorden dat deze kantine de
molensteen om de nek van de vereniging zou worden. 

Het was simpel weg niet te verwezenlijken de rest van het bestuur moest
zich hierbij neerleggen. Met deze mededeling moesten we naar onze leden;
dat hier inmiddels ook enig enthousiasme te bespeuren viel laat zich raden.
De “molensteen” is hierbij de revue gepasseerd op naar de kurk.

Wat volgde…. Even in vogelvlucht ,anders wordt de 1e SSSwammer wel erg dik!!

Het proces met de gemeente ging natuurlijk door, de hal moest er komen.
Een enorme dreun kregen we te verwerken toen Gert na een slepende ziekte
kwam te overlijden.
We stonden er alleen voor en het zag er misschien wel nog somberder uit
dan ooit. Inmiddels was wel het contact met onze geshuttelde kompanen
gegroeid tot een prima relatie. Jan Staal was me inmiddels mentaal komen
ondersteunen in het moeizame proces met de gemeente. Begin 2003 kwamen
6 mannen op het juiste moment op de juiste plaats bij elkaar. Onder aan-
voering van Jan gingen we (Jan, Rijk, 3 BCB toppers en ondergetekende) de
strijd aan. Zijn overtuiging dat we het met keihard werken het voor elkaar
gingen maken sloeg over op de groep en beide besturen. Goed, de 1e begro-
ting ging dik door de 100.000 Eurotje’s heen, het moest wel een mooi
hokje worden, maar we lieten ons door niets en niemand tegenhouden. Jan
en Rijk pakten het praktische deel op en probeerde op een zo creatieve
mannier zoveel mogelijk voor zo min mogelijk voor elkaar te krijgen.
Hierbij wel altijd de kwaliteit  in ogenschouw nemend, die hoog in het
vaandel moest staan. De droomwens moest worden omgezet in een
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droomkantine. Freek ging proberen of er op de een of anderen manier geld
binnen te slepen was. Carl (ja, die van Bielderman Koetsier Assurantie Adviseurs)
draaide een geniaal ondernemersplan in elkaar. Hiermee zou een eventuele
lening bedongen worden. Bij  1e afspraak bij de Fortisbank moest ik dus
even 60.000 euro gaan lospeuteren. Hierbij gelukkig geassisteerd door
Roel Bakkenes van BCB anders was het zeker mission impossible. 
Ach, volgens heer Bos was die 60.000 euro lenen niet zo’n punt, maar
waarom niets eens aankloppen bij het Fortisfonds. Deze gouden tip leverde
ons 3 maanden later € 15.000 van Fortis en € 20.000 van het Leliefonds
(Rabobank) op. Wat een geweldige klappers. Inmiddels hadden Jan en Rijk
ook al een duizend of 25 verdiend en konden we aan de slag. Juni 2003 kre-
gen we de sleutel en hebben we met behulp van vele klustoppers, die hun
zomervakantie van 2003 volledig in de kantine hebben geïnvesteerd, onze
eigen sportkantine SamSam gerealiseerd. 

Inmiddels zijn we een jaar verder, en ben ik tot de conclusie gekomen dat
SSS is veranderd!!!! Loop maar eens op een willekeurige avond SamSam
binnen, mensen hebben het naar hun zin. Het onderlinge contact van de
leden is veel beter geworden. Zaterdagen worden echte familiedagen, SSS
krijgt dus ook waarde voor partners en kinderen, die de binding met de ver-
eniging ook weer versterkt. Bestaat immers niet een deel van onze vrijwil-
ligers uit partners van spelende leden!! SamSam is een geweldig visitekaartje
voor SSS. Dit merk je aan het enthousiasme bij onze tegenstanders maar
ook de toewijzing van eindronden van clubkampioenschappen, waarvoor
nog onze dank uitgaat naar Rijk K., is een hele eer en een kans voor SSS.  
Onze jeugdafdeling groeit niet, deze explodeert!!! Dit komt in 1e instantie
door een zeer hardwerkend kader, maar SamSam draagt zeker zijn steentje bij. 
Ik durf dan ook wel te stellen dat SamSam de sociale kurk wordt waarop
SSS zich de komende jaren kan ontwikkelen als vereniging. 
Dat dit succes ook een financiële kant heeft spreekt voor zich. Op de jaar-
vergadering van SSS zijn de financiële resultaten over het afgelopen sei-
zoen bekend gemaakt. Hieruit bleek dat er via SAMSAM ruim 7.000 Euro
naar de vereniging is teruggevloeid. Hierbij de opmerking dat we in de 1e
helft nog een schuld hebben weggewerkt omdat budget en werkelijke uit-
gave nu eenmaal moeilijk te realiseren is. Tijdens de bouw hebben we ca.
5000 euro meer uitgegeven dan in de portemonnee zat.

Ik hoop dat SamSam ons helpt de komende jaren ook financieel een zeer
gezonde vereniging te worden. Dat dit ten faveure is van ons allen behoefd
geen toelichting. 
Hiermee heb ik direct de 2e kurk te pakken. Naast de sociale kurk kan SamSam
ook uitgroeien tot de financiële kurk waar de vereniging op drijft. Dit staat
wel in schril contrast met de molensteen die een aantal jaren geleden zo
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reëel was. Hierbij wel een kanttekening: met de financiële kurk bedoel ik
dat de opbrengst van SAMSAM ten goede moet komen aan projecten die
tot doel hebben ons als vereniging een stapje hoger te brengen. Ik ben dan
stellig van mening dat een gezonde vereniging zijn vaste kosten zoals zaal-
huur, trainingsgelden moet kunnen bekostigen uit de contributies. Kunt u
zich de situatie voorstellen dat uw werkgever in november met het plan
komt om een oliebollenactie te organiseren om het bedrijf dat jaar uit de
rode cijfers te halen?

Nog even terug naar de kan in schuine letters van de vorige alinea, dit behoeft
enige toelichting. Het succes van SamSam is voor 90 % bepaald door de
inzet van de barvrijwilligers en haar commissaris. Een eenvoudige bereke-
ning toont dat er ongeveer 80-100 man-vrouw uren per WEEK nodig zijn
om SamSam draaiende te houden.
Hierbij is ca. 60 uur nodig aan bar en keukenbezetting en de rest gaat op
aan alle mogelijke werkzaamheden zoals schoonmaak, boekhouding, inkoop,
samenstellen barroosters en afhandelen van bestellingen. Gelukkig zijn er
ca. 60 leden bereid zich geregeld in te spannen en zich als professioneel
gastvrouw/heer te profileren en SAMSAM de uitstraling te geven die we
wensen. Op het moment dat de bereidwilligheid van onze gastvrouwen-
gastheren afneemt zal het positieve sociale effect en de financiële flow
naar de vereniging evenredig teruglopen. Namens commissie SamSam wil
ik alle barvrijwilligers dan ook nogmaals zeer danken voor de inzet van het
afgelopen seizoen en ik spreek de nadrukkelijke wens uit dat we het komende
seizoen weer op jullie kunnen rekenen. Het was werkelijk geweldig!!!

Goed, dit was dan het sprookje van de molensteen een de kurk. De meeste
sprookjes zijn echter een mooi hersenspinsel over prinsen en prinsessen,
kikkers en heksen, ganzen en ridders. Mijn sprookje is toch mooier; de
mijne kwam uit.

We leefden nog vele jaren SAMSAM en gelukkig. 

Freek
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Zoals op de ledenvergadering van 9 september jl. al is vermeld, stopt de
huidige DAMES-TC ermee. We zijn daarom dringend op zoek naar
dames en/of heren die deze taak willen overnemen. Wil je graag wat
voor de vereniging doen en lijkt het je wat neem dan contact op met
één van de bestuursleden.

Greet de Kruijff, tel. 490891
Marion van Rheenen, tel. 416306
Marjolein Hertgers, tel. 421183

PPLLAANNNNIINNGG VVEERRSSCCHHIIJJNNIINNGGSSDDAATTAA ’’TT SSSSSSWWAAMMMMEERRTTJJEE

NR. KOPIJ BIJ ELLES VERSPREIDING
SSSw 2. za. 16 oktober 2004 va. ma 1 november 2004
SSSw 3. za. 20 november 2004 va. ma 6 december 2004
SSSw 4. za. 1 januari 2005 va. ma 17 januari 2005
SSSw 5. za. 5 februari 2005 va. ma 21 februari 2005
SSSw 6. za. 12 maart 2005 va. ma. 28 maart 2005
SSSw 7. za. 16 april 2005 va. ma. 7 mei 2005

           



CCOONNTTRRIIBBUUTTIIEEBBEEDDRRAAGGEENN SSEEIIZZOOEENN 22000044//22000055

•• SSeenniioorreenn € 224400
inclusief 31,75 bondscontributie en  € 40 vrijwilligersbijdrage

•• SSeenniioorreenn TTrriimmmmeerrss € 119900
inclusief 7,20 bondscontributie en  € 40 vrijwilligersbijdrage

•• JJuunniioorreenn eenn AAddssppiirraanntteenn € 115555
inclusief 21,50 bondscontributie

•• MMiinnii’’ss € 111100
inclusief 11,05 bondscontributie

LLEEDDEENNAADDMMIINNIISSTTRRAATTIIEE
Pea Miedema, Amersfoortsestraat 60, Barneveld, Tel. 0342 - 414316. 
Hier kunt u zich schriftelijk aan- en afmelden als lid en uw adreswijzi-
gingen doorgeven.
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OOPPFFRRIISSPPUUNNTTEENN SSPPOORRTTHHAALL OOOOSSTTEERRBBOOSS

- Volleybalnetten (9m) opgerold ophangen naast de vluchtdeur.
- Volleybalnetten (6m) naast de kasten (rechts).
- Antennes s.v.p. eruit halen en boven op de kar leggen.
- Scheidingsnet weghalen na training en wedstrijden.

NNoogg eeeenn ppuunntt vvaann aaaannddaacchhtt:: Volleybalnetten niet te strak aanspannen;
de stokken kunnen dan breken (drie keer gebeurd!). 
Stokken vervangen kost net zoveel als een nieuw net.
S.v.p. zorgvuldig mee omgaan.

Bedankt voor jullie medewerking.
Ria Bruinekreeft

Sporthal Oosterbos
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JJAARRIIGGEENN IINN OOKKTTOOBBEERR

2 José van de Bovenkamp
Laura Duits

3 Daniël Rabbelier
4 Menno Slot

Henk Erkes
Ellen van Middendorp

6 Jan Willem Gombert
Gijsbert van Driesten
Anja Bijlsma

9 Daniëlle Bosman
10 Irma Duits

Bob Gamelkoorn
Ellis van Harten

11 Erik van der Linden
12 Paulien Uljee
14 Erwout van Wolfswinkel
15 Miny van de Brink-Vliem

Christy Schoppert
16 Manon Kamphuis

16 Noa Blankespoor
18 Teunie Visser/Looijen

Evert van Dijk
19 Paul Kot

Hans van Dijk
20 Mijndert Blanken

Normen Abraham
22 Lotte van Ee
24 Frank Koudijs
25 Pim Kamps

Ewout Jansen
Jacqueline Morren

26 Judith Welink
27 Huco Kaasschieter
28 Gijs Lammerts-van Bueren
30 Elma Boute

Sylvia Breedveld

               


